
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ 8/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.175/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Παραπομπή του 9ου θέματος «Αίτηση της σχολής 
οδηγών «ΗΝΙΟΧΟΣ» για παραχώρηση ή μη δύο 
θέσεων στάθμευσης επί της οδού Καρατάσου» στην 
επιτροπή Ανάπτυξης του ΔΣ. 

 
       Σήμερα  13 Aπριλίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 9-4-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών 
βρέθηκαν παρόντα 18 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 
1. Κ. Ασλάνογλου Π. Καρασαββίδου Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Μαρκούλης  
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης  
4. Κ. Κόλβατζης Χ. Παπαγεωργίου  
5. Κ. Βαφείδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα  
6. Α. Δελαβερίδης B. Tσίλης  
7. Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης  
8. Θ. Τέτος    
9. Ε. Λελεκάκης   Απόντες Πάρεδροι 

10. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 
 11. Κ.      Γκαβαϊσές   Θ. Δεμερτζής 
12. Α. Καραντουμάνης    
13. Λ. Τάκης    
14. Ο. Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά      τη     συζήτηση  της υπ’ αριθ.  167/98  
15. Ε. Σοφιανίδης  απόφασης       αποχώρησε     ο κ. Δ.Ζαμάνης.    
16. Δ. Ζαμάνης      Κατά    τη   συζήτηση    της    υπ’ αριθ. 185/98 απόφασης  
17. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Ο.Σιδηρόπουλος. 
18. Π. Αγαθαγγελίδης     Κατά     τη   συζήτηση     της υπ’   αριθ. 186/98 απόφασης  

   αποχώρησε ο κ. Ε.Σοφιανίδης 
 
 



  Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος  το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης  
έθεσε υπόψη του  Συμβουλίου το από 15-1-98 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών κ. Κων/νου Γκαβαϊσέ, που έχει ως εξής: 
 Με αίτηση της η ΟΕ  Ταξ. Αντωνόπουλος-Ν.Καισίδης-Α.Κοντός Σχολή 
οδηγών «ΗΝΙΟΧΟΣ» ζητεί να παραχωρηθούν δύο θέσεις στάθμευσης για τα  
εκπαιδευτικά αυτ/τα της σχολής επί της οδού Καρατάσου, όπου και τα γραφεία της 
σχολής, επειδή από εκεί γίνεται η επιβίβαση και αποβίβαση των εκπαιδευομένων 
οδηγών. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 24 παρ. 1 Περίπτ. ιδ του ΔΚΚ (ΠΔ 
410/1995) όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 9 παρ. 9 του νόμου 2503/97, τα μέτρα 
που αφορούν τη ρύθμιση της κυκλοφορίας, τον καθορισμό πεζοδρόμων, 
μονοδρομήσεων και κατευθύνσεων της κυκλοφορίας, τον προσδιορισμό και τη 
λειτουργία των χώρων στάθμευσης οχημάτων σε κοινόχρηστους χώρους, 
λαμβάνονται με απόφαση του Δημοτικού συμβουλίου, με βάση μελέτες που έχουν 
εκπονηθεί από τις τεχνικές υπηρεσίες του Δήμου. 
 Η γνώμη της υπηρεσίας είναι να γίνει δεκτό το αίτημα. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Κουρουζίδης :Θα πληρώσουν ή όχι για τις παραχωρούμενες θέσεις 
στάθμευσης. 
 Δήμαρχος :Δεν είναι ελεγχόμενη στάθμευση. 
 Λελεκάκης :Μία παρατήρηση για όλα τα θέματα που ακολουθούν. Επειδή 
αφορούν και έχουμε πρόβλημα, την  όλη κυκλοφοριακή ρύθμιση της πόλης να τους   
δεσμεύσουμε ότι η παραχώρηση αυτή θα είναι μέχρι τότε. Για να μην έχουμε 
πρόβλημα αργότερα. 
 Πουλασουχίδης :Εάν δοθούν οι θέσεις στάθμευσης  που αιτούνται, οφείλει το 
ΔΣ για λόγους αντικειμενικής αντιμετώπισης όλων των  σχολών οδήγησης θα πρέπει 
να μπει για όλους. Δεύτερον δεν είναι μόνο οι σχολές οδήγησης που πρακτικά έχουν 
το πρόβλημα κάποιων θέσεων μπροστά  στα κατ/ματα. Όλα τα κατ/ματα, εμπορικά 
κλπ., αύριο θα θέλουν θέσεις στάθμευσης μπροστά τους  γιατί φορτώνουν-
ξεφορτώνουν τα εμπορεύματά τους. Δεν νομίζω ότι αποσπασματικά το ΔΣ να 
αποφασίσει για τη συγκεκριμένη αίτηση. Το θέμα ήρθε στην επιτροπή ανάπτυξης και 
ελλείψει απαρτίας δεν συζητήθηκε. 
 Πρόεδρος :Γι αυτό το έφερα στο ΔΣ, δεν μπορούν να καθυστερούν οι αιτήσεις 
των δημοτών. Ας αποφασίσει το ΔΣ. 
 Πουλασουχίδης :Να παραπεμφθεί το θέμα στην επιτροπή ανάπτυξης 
συνολικά, τουλάχιστον για όλες τις σχολές οδήγησης και σε σχέση μ’ ένα αίτημα του 
Εμπορικού συλλόγου για να διατεθούν ορισμένες θέσεις στάθμευσης σε κάποια 
συγκεκριμένα κατ/ματα. Δεν προχώρησε αυτή η αίτηση διότι δεν επανήλθε ο 
εμπορικός σύλλογος  για να τη συγκεκριμενοποιήσει. Νομίζω όμως ότι 
αποσπασματικά αν αποφασίσουμε θα είμαστε άδικοι απέναντι στους άλλους και δεν 
θα ξέρουμε που θα οδηγηθούμε. Θα παρακαλέσω τους συναδέλφους που 
συμμετέχουν σε επιτροπές να συμμετέχουν στις  συνεδριάσεις τους για να παίρνονται 
αποφάσεις. 
 Γκαβαϊσές :Δεν συμφωνώ με την άποψη του κ. Πουλασουχίδη. 
Ν’αποφασίσουμε για αυτούς που δεν μας ζήτησαν κάτι; Είναι δυνατόν να υπάρχει 
ενιαία  αντιμετώπιση αν δεν ξέρουμε που είναι αυτές οι θέσεις; Δηλ. αν ζητούσε 
κάποιος θέση στάθμευσης στις οδούς Μητροπόλεως και Βενιζέλου θα τη δίναμε; Δεν 
ταιριάζουν αυτά. Εμείς ως τμήμα το είδαμε αυτό καθεαυτό. Αυτή η δραστηριότητα 
δεν είναι ίδια με οποιοδήποτε μαγαζί. Αυτοί συνεχώς σταματάνε τα αυτ/τα ανά ¾ της 



ώρας για να αφήσουν κάποιον εκπαιδευόμενο. Κρίναμε ότι είναι ανάγκη να δοθούν 
αυτές οι θέσεις σ’ έναν δρόμο που δεν μας δημιουργεί ιδιαίτερα προβλήματα. Δεν θα 
το κάναμε αν μας τις ζητούσαν επί της οδού Βενιζέλου.  Νομίζω ότι πρέπει να 
προχωρήσει το θέμα. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν δύο προτάσεις η μία του κ. Πουλασουχίδη για αναβολή 
του θέματος και παραπομπή του στην επιτροπή ανάπτυξης για να εξεταστεί το θέμα 
συνολικά και να έρθει η εισήγηση στα επόμενα ΔΣ και η άποψη του κ. Γκαβαϊσέ ότι 
τα είδε αυτά η υπηρεσία και κατά περίπτωση έκρινε ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση 
δεν υπάρχει πρόβλημα για την παραχώρηση 2 θέσεων στάθμευσης επί της οδού 
Καρατάσου. 
 Επί της αντιπροτάσεως του κ. Πουλασουχίδη, ποιοι συνάδελφοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνολου, Ι.Κουρουζίδης, Μ.Ποτουρίδης, Κ.Κόλβατζης, Κ.Βαφείδης, 
Α.Δελαβερίδης, Δ.Αδάμου, Κ.Πουλασουχίδης, Ε.Σοφιανίδης, Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος :Επί της προτάσεως του κ. Γκαβαϊσέ, ποιοι συνάδελφοι 
συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης  αυτής  ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Γκαβαϊσές, Α.Καραντουμάνης, Ο.Σιδηρόπουλος, 
Μ.Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος : Λευκά; 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος κ. Λ.Τάκης. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 15-1-98 εισηγητικό σημείωμα  του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Κων/νου 
Γκαβαϊσέ. 
2.-Την από 15-12-97 αίτηση της ΟΕ «ΤΑΞ. ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ-Ν.ΚΑΙΣΙΔΗΣ-
Α.ΚΟΝΤΟΣ»  Σχολής οδηγών «ΗΝΙΟΧΟΣ» με την οποία ζητούν να παραχωρηθούν 
δύο θέσεις  στάθμευσης για τα εκπαιδευτικά αυτ/τα της σχολής επί της οδού 
Καρατάσου, όπου και τα γραφεία της σχολής, επειδή από εκεί γίνεται η επιβίβαση και  
αποβίβαση των εκπαιδευομένων οδηγών. 
3.-Ότι το γραφείο κυκλοφοριακού σχεδιασμού Δήμου Βέροιας μετά από αυτοψία 
προτείνει την παραχώρηση  δύο θέσεων στάθμευσης για τα εκπαιδευτικά αυτοκίνητα 
της σχολής. 
4.-Τις προτάσεις  των δημοτικών συμβούλων κ.κ. Κ.Πουλασουχίδη και Κ.Γκαβαϊσέ. 
5.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.-Τις διατάξεις του άρθρου 24 παρ. 1 (περ. ιδ) του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ) όπως αυτό 
τροπ/θηκε με το αρ. 9, παρ. 9 του ν. 2503/97. 
 

Αποφασίζει Κατά  Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την  παραπομπή του 9ου θέματος της ημερήσιας διάταξης «Αίτηση 
της σχολής οδηγών «ΗΝΙΟΧΟΣ» για παραχώρηση ή μη δύο θέσεων στάθμευσης επί 
της οδού Καρατάσου» στην επιτροπή Ανάπτυξης του ΔΣ για  να εξεταστεί απ’ αυτήν 
το σχετικό αίτημα της παραπάνω σχολής οδηγών, σε συνδυασμό με την παραχώρηση 
θέσεων στάθμευσης για όλες τις σχολές οδηγών και με αντίστοιχο αίτημα του 
Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας, για παραχώρηση χώρων θέσεων στάθμευσης σε 
κατ/ματα της πόλης μας, θέμα το οποίο εκκρεμεί στην ίδια επιτροπή. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 175/ 1998 

.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

                 Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

 Μ. Ποτουρίδης Ε. Σοφιανίδης 
KΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Κόλβατζης Δ. Ζαμάνης 

 Κ. Βαφείδης Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης 
 Δ. Αδάμου   

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος   
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Πουλασουχίδης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Καραντουμάνης   

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29-4-1998 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 
 
 
 
 


